
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

sa 13. sjednice Županijske Skupštine  

Virovitičko-podravske županije 

održane dana 11. lipnja 2024. godine 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z A P I S N I K 

 

sa 13. sjednice Županijske skupštine Virovitičko-podravske županije koja je održana 11. 

lipnja 2024. godine u Velikoj vijećnici Županijske skupštine u Virovitici s početkom u 10,00 

sati. 

 

  PRISUTNI VIJEĆNICI: 

 

1. SANJA KIRIN 

2. DINO PAVOKOVIĆ 

3. MILAN KRMPOTIĆ 

4. DINKO BEGOVIĆ 

5. IVANKA POSPIHALJ 

6. MARINA HOLEC 

7. DARIO VRANEK 

8. ĐURO RIPLI 

9. SMILJA VUJIĆ 

10. VEDRANA JOZINOVIĆ 

11. MATEA MALENJAK 

12. ZDRAVKO KOVAČEVIĆ 

13. MAJA JURLINA  

14. LUKA PODNAR 

15.  IVAN GOJEVIĆ 

16. JOSIP MAREKOVIĆ 

17. IVONA PANKAZ 

18. MANDICA BOLOBAN 

19. MIRKO BUŠLJETA  

20. DARKO BOŽIČKOVIĆ 

21. NIKOLINA TOMIĆ 

22. NIKOLA DENGORICIJA 

23. SMILJA VUJIĆ 



24. ANICA MILOSAVLJEVIĆ 

  ODSUTNI VIJEĆNICI: Helena Hegediš, Maja Poje, Željka Ilijaš Baričević, 

Danijel Bijuk, Hrvoje Svodboda, Boris Ćaleta Car i Mile Bićanić. 

 

Sjednici su osim vijećnika bili nazočni župan Igor Andrović, te zamjenici 

župana Marijo Klement i Igor Pavković, kao i pročelnici upravnih tijela Županije i ravnatelji 

ustanova kojih je osnivač županija.    

 

  Rad sjednice pratili su djelatnici HTV i lokalnih radio postaja. 

 

  Sjednicu Županijske skupštine otvorio je predsjednik Županijske skupštine 

Dinko Begović koji je na početku sjednice pozdravio sve vijećnike, župana Igora Androvića, 

zamjenike župana Marija Klementa i Igora Pavkovića, pročelnike županijskih službi, te 

ravnatelje ustanova čiji je osnivač Županija, kao i nositelje izrade materijala koji su na 

dnevnom redu današnje sjednice i ostale prisutne, te slušatelje koji prate tijek aktualnog sata 

današnje sjednice Županijske skupštine.  

                      Uslijedila je prozivka, te je utvrđeno da je od  ukupno 31 vijećnika današnjoj 

sjednici nazočan 21 vijećnik.  

Stigao je prijedlog Izvješća Mandatne komisije o prestanku obnašanja dužnosti 

vijećnika Županijske skupštine stavljanjem mandata u mirovanje i početku obnašanja dužnosti 

zamjenika vijećnika Županijske skupštine, te njihov prijedlog da se  rasprava o Izvješću uvrsti  

kao dopuna današnjeg dnevnog reda. Riječ je o vijećniku Mati Vukušiću, koji je postao 

saborski zastupnik i mandat vijećnika stavlja u mirovanje, te će ga na dužnosti vijećnika 

zamjenjivati Anica Milosavljević. 

Ima li još kakovih  prijedloga izmjena ili dopuna  dnevnog reda? 

Predlažem da kao dopunu današnje sjednice razmotrimo Izvješće Mandatne 

komisije, pa molim da prihvatimo ovu dopunu.  

Uslijedilo je izjašnjavanje, te je dnevni red današnje 13. sjednice jednoglasno 

dopunjen raspravom o Izvješću Mandatne komisije o prestanku obnašanja dužnosti vijećnika 

Županijske skupštine stavljanjem mandata u mirovanje i početku obnašanja dužnosti 

zamjenika vijećnika Županijske skupštine koju ćemo raspraviti kao prvu točku današnjeg 

dnevnog reda. 

Potom je uslijedilo izjašnjavanje o dnevnom redu  u cijelosti i to kako slijedi: 

 

AKTUALNI SAT 

 

1. Razmatranje Izvješća Mandatne komisije o prestanku obnašanja dužnosti vijećnika 

Županijske skupštine stavljanjem mandata u mirovanje i početku obnašanja dužnosti 

zamjenika vijećnika Županijske skupštine, 

   

2. Ovjera zapisnika sa 12. sjednice Županijske skupštine, 

 

3. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Virovitičko-podravske županije, 



4. Razmatranje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2023. godinu, 

5. Razmatranje prijedloga Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Virovitičko-podravske 

županije u 2023. godini,  

6. Razmatranje prijedloga 1. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2024. godinu sa projekcijama za 2025. i 2026. godinu, 

7. Razmatranje Izvješća Državne revizije o obavljenoj financijskoj reviziji Proračuna 

Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu,   

8. Razmatranje I. Izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave za ceste 

Virovitičko-podravske županije  za 2024. godinu, 

9. Razmatranje Izvješća o radu župana Virovitičko-podravske županije  za razdoblje 1.7. – 

31.12. 2023. godine, 

10. Razmatranje Izvješća o radu i Godišnjeg izvještaja o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste  Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu,  

11. Razmatranje Godišnjeg izvješća o radu Kazališta Virovitica za 2023. godinu, 

 

12. Razmatranje Izvješća o radu prema Programu javnih potreba Sportske zajednice 

Virovitičko-podravske županije  u 2023. godini,  

 

13. Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije za 

2023. godinu, 

 

14. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Virovitičko-

podravske županije za  2023. godinu, 

 

15. Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Virovitica za 2023. 

godinu, 

 

16. Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske 

županije za  2023. godinu, 

 

17. Razmatranje Izvješća o stanju sigurnosti na području Policijske uprave Virovitičko-

podravske za 2023. godinu, 

 

18. Razmatranje Izvješća o izvršenju Godišnjeg programa rada za 2023. godinu sa 

Financijskim izvješćem, izvješćem o radu Turističkog vijeća i Izvješćem o radu direktorice  i 

stručne službe Turističke zajednice Virovitičko-podravske županije 

19. Razmatranje Godišnjeg Izvješća o radu VIDRE Agencije za regionalni razvoj Virovitičko-

podravske županije za 2023. godinu, 

20. Razmatranje Izvješća o stanju zaštite od požara na području Virovitičko-podravske 

županije u 2023. godini, 



21. Razmatranje Izvješća o provedbi Godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od 

požara za područje Virovitičko-podravske županije u 2023. godini, 

22. Razmatranje Informacije o nezaposlenosti i zapošljavanju na području Virovitičko-

podravske županije u 2023. godini  

 

23. Razmatranje Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom Virovitičko-

podravske županije za 2023. godinu, 

24. Razmatranje prijedloga Zaključka o produljenju važenja Programa zaštite zraka, ozonskog 

sloja, ublažavanje klimatskih promjena i prilagodbe klimatskim promjenama u Virovitičko-

podravskoj županiji za razdoblje 2017. – 2022. godine, 

25. Razmatranje prijedloga Odluke o izradi Programa zaštite zraka i Programa ublažavanja 

klimatskim promjena, prilagodbe klimatskim promjenama i zaštite ozonskog sloja za područje 

Virovitičko-podravske županije, 

26. Razmatranje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za područje Virovitičko-

podravske županije u 2023. godini, 

27. Razmatranje prijedloga Odluke o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Virovitičko-

podravske županije, 

28. Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o proširenju djelatnosti Zavoda za 

javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije, 

29. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izmjenama i 

dopunama Statuta Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije,  

30. Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku Upravnog vijeća 

Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije za nabavu i zaključivanje ugovora 

o javnoj nabavi specijaliziranih vozila za izvanbolničku hitnu medicinsku pomoć i nabavu pet 

vozila za sanitetski prijevoz,   

 

31. Razmatranje prijedloga Odluke o imenovanju doktora medicine odnosno drugih 

zdravstvenih radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene 

ustanove na području Virovitičko-podravske županije,  

32. Razmatranje prijedloga Odluke o dodjeli javnih priznanja Virovitičko-podravske županije. 

 
 

 Nakon provedenog glasovanja predsjednik Skupštine utvrđuje da je jednoglasno (sa 21 

glasom za, bez suzdržanih glasova i bez glasova protiv) usvojen dnevni red današnje 13. 

sjednice. 

 

AKTUALNI SAT 



SANJA KIRIN -  Klub vijećnika HDZ  - HSLS – pozdravila je nazočne i slušatelje i 

istakla da ima tri pitanja. Virovitičko-podravska županija ove godine zajedno s jedinicama 

lokalne samouprave sufinancirat će pomoćne nastavne materijale za učenike od 1.-4. razreda 

OŠ. Možete li nam reći nešto više o tome? Nedavno je objavljena vijest da je VPŽ odobren 

projekt rekonstrukcije igrališta ispred Gimnazije P. Preradovića u Virovitici. Molim da i o 

tome nešto više kažete, kao i o drugim ulaganjima koje provodite u OŠ i SŠ na području VPŽ. 

Pitanje je za pročelnicu. Drugo pitanje je za direktoricu Turističke zajednice VPŽ. TZ VPŽ je 

na svojim mrežnim stranicama objavila Javni poziv za unapređenje kvalitete smještajne 

ponude na destinaciji Slavonija i Podravina. Možete li nešto više reći što je predmet natječaja, 

tko se može kandidirati, koji su prihvatljivi troškovi i koliki je iznos potpore? U dnevnom 

redu imamo i Izvještaj o obavljenoj reviziji financijskih izvještaja i poslovanja županije. 

Budući da reviziju nismo u županiji imali dugo, zanima me na što se revizija odnosila i koliko 

je trajala? Pitanje je za pročelnicu Garaj. Čestitam na bezuvjetnom mišljenju! 

 MARTINA BUNIĆ – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da što se tiče 

pomoćnih nastavnih materijala krajem svibnja je donesena odluka župana da ćemo zajedno s 

jedinicama lokalne samouprave sufinancirati pomoćne nastavne materijale za sve učenike od 

1.-4. razreda OŠ (što je oko 2500 učenika sa područja VPŽ). Tu su uključeni i učenici škola 

kojima nismo osnivači (gradske i vjerske). Udžbenici se kao i do sada osiguravaju iz državnog 

proračuna RH, a pomoćne nastavne materijale osigurat ćemo mi za sve škole, osim 

cjelodnevnih koje već imaju besplatne nastavne materijale kroz državni proračun. Jedinice 

lokalne samouprave moći će dodatno osigurati još pomoćne nastavne materijale za učenike od 

5. – 8. razreda. Mislim da je to hvale vrijedna mjera koja će roditeljima osigurati besplatno 

školovanje za njihovu djecu. Ministarstvo turizma i sporta odobrilo nam je projekt 

rekonstrukcije terena pored Gimnazije P. Preradovića Virovitica. Postojeći sportski teren 

ćemo rekonstruirati u multifunkcionalni za odbojku, rukomet i mali nogomet. Tako ćemo i 

drugo igralište pored Gimnazije, koje ćemo također rekonstruirati sredstvima VPŽ i stvoriti 

uvjete da oba igrališta pored Gimnazije budu dostupna ne samo učenicima Gimnazije P. 

Preradovića Virovitica za tjelesni, nego i svim stanovnicima Virovitice. Ministarstvo 

regionalnog razvoja i fondova EU odobrilo nam je projekt rekonstrukcije sanitarnih čvorova i 

svlačionica u SŠ Stjepan Ivšić Orahovica u vrijednosti oko 100.000 € (odobreno nam je 

70.000 €, a preostali iznos osigurat će VPŽ). Odobrena nam je i rekonstrukcija krovišta SŠ 

Marka Marulića Slatina (od Ministarstva također 70.000 €, a ukupna vrijednost je oko 

250.000 €, te će preostali iznos osigurat VPŽ). U tijeku su postupci nabave za izmjenu 

krovišta na Gimnaziji P. Preradovića Virovitica i Tehničke škole Virovitica vrijednosti 

700.000  €, koje će osigurati Ministarstvo znanosti, obrazovanja i mladih (sada po novom 

nazivu). Radimo i brojne projekte na području županije kroz cjelodnevne škole gdje smo 

odaradili 12 postupaka nabave opreme i građevinskih radova u naše 4 škole na području VPŽ. 

Završetak radova je u rujnu ove godine. po završetku građevinskih radova postavit će se sva 

potrebna oprema, a uz sve to pripremamo 11 projekata izgradnje, dogradnje i rekonstrukcije 

škola i sportskih dvorana. Brojna ulaganja su pred nama, veselimo se tome i nadamo se skoroj 

realizaciji u skoroj budućnosti, kako bismo stvorili jednake uvjete u obrazovanju za sve 

učenike na području VPŽ!  

 MARTINA JAKELIĆ – pozdravila je nazočne i istakla da je 15.05.2024.g. raspisan 

Javni poziv za unapređenje smještajne kvalitete. To je prvi poziv takve vrste. Do sada smo 

ulagali u javnu turističku infrastrukturu i došlo je vrijeme da našem realnom sektoru 

pomognemo. Raspisali smo Javni poziv sa ciljem unapređenja kvalitete smještajne ponude na 

području VPŽ ukupne vrijednosti 132.000 €. Kandidirati se mogu pravne i fizičke osobe 

sukladno Zakonu o ugostiteljskoj djelatnosti (hoteli, kampovi i ostali ugostiteljski objekti za 

smještaj gdje spadaju sobe, apartmani, studio apartmani, kuće za odmor, ruralne kuće za 



odmor, pa čak i Učenički domovi koji preko ljeta izdaju sobe i objekti za robinzonski 

smještaj). Na ovaj JP ne mogu se javiti tvrtke, ustanove ili institucije koje su u javnom 

vlasništvu, odnosno u vlasništvu VPŽ, gradova ili općina ili RH (sredstva su namijenjena 

isključivo realnom sektoru). Sredstva potpore odobravat će se za obnovu, rekonstrukciju i 

opremanje postojećih smještajnih kapaciteta i njihovih pratećih sadržaja sa ciljem podizanja 

kvalitete i standarda, te produžetka boravka turista na destinaciji, uređenje i izgradnja 

dodatnih sadržaja poput bazena, sauna, sportsko-rekreacijsko-zabavni sadržaji, prostori za 

tematska i zabavna događanja, igraonice i sadržaji za djecu, obnova i opremanje kampova, 

kamp naselja, kampirališta i kamp odmorišta, troškovi hortikulturnog uređenja okoliša do 

30% ukupne vrijednosti prijavljenih projekata, uređenje i opremanje dječjih igrališta, 

pješčanih i poučnih staza na vlastitom imanju, izgradnja vidikovaca, promatračnica, stijena za 

penjanje, zip-linea... Sve to može doprinijeti kvaliteti smještajnog objekta, ali i omogućiti duži 

boravak turista na destinaciji. Svaki prijavitelj može prijaviti ove godine po 1 projekt, a 

maksimalni iznos potpore je 50% tj. do 7.000 €. Javni poziv je otvoren do 30.06. i pozivamo 

sve zainteresirane koji ove godine planiraju ulagati da se jave!   

 ANKICA GARAJ – pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da dugo nismo imali na 

dnevnom redu Županijske skupštine Izvješće Državnog ureda za reviziju. Ovako 

sveobuhvatna i cjelovita revizija bila je provedena za 2018.g. U međuvremenu je bilo 

provođeno nekoliko specifičnih revizija (tzv. „revizija učinkovitosti“), ali njih nismo obavezni 

dostavljati Županijskoj skupštini. Zadnja takva revizija učinkovitosti, prije ove velike revizije 

učinkovitosti, bila je revizija upravljanja sustavima navodnjavanja i izgradnja sustava 

navodnjavanja, a prije toga bila je  revizija učinkovitosti dodjele sredstava udrugama …Ova 

velika revizija jako je dugo trajala. Počela je 05.06.2023.g., a završila 08.05.2024.g.! 

Obuhvatila je široki djelokrug – poslovanje i unutarnji ustroj županije, sustav unutarnjih 

kontrola, procese planiranja i izvršavanja proračuna, računovodstveno poslovanje, financijsko 

izvještavanje, prihode i primitke, rashode i izdatke, imovinu i obveze, vlastite izvore, 

projekte, javnu nabavu. To je zaista opsežno, a u vremenu od 2018.g. do 2022.g. su se 

dogodile određene promjene u poslovanju županije (uveli smo e-račun koji se elektronski 

urudžbira i kola po uredima, tako se i likvidira, pročelnici ga odobravaju pa onda stiže u 

Službu za javne financije…). Više se ništa ne radi ručno! U 2020.g. smo se spojili sa Uredom 

državne uprave i preuzeli kompletno poslovanje što je zahtijevalo drugačiju organizaciju rada. 

Tu je bilo i pitanje ljudi, opreme, imovine, obveza, a i to je iza nas! Uvedena je i lokalna 

riznica za koju smo imali dugotrajne pripreme jer je to veliki posao, a uveli smo i euro kao 

službenu valutu za što je također trebalo vremena za prilagodbu. Vjerojatno je zbog svega 

toga revizija toliko dugo trajala. Obzirom na primjedbe koje su imali mi smo reagirali i 

dostavili cjelovita izvješća, tako da su i nalaz i mišljenje bezuvjetni. Na prošloj reviziji imali 

smo 2 preporuke, a imamo ih i sada. One se daju kada je poslovanje u skladu sa zakonom, ali 

da se još poboljša poslovanje. Zadnja preporuka odnosila se na plan javne nabave. Ako se 

tijekom godine desi da neki plan ne provodimo jer neki natječaj nije raspisan, njihova 

preporuka je da iz Plana nabave maknemo te predmete. Dakle da se u Planu nabave ostave 

samo oni predmeti za koje je izvjesno da će se nabava provoditi. Kod bagatelne nabave dužni 

smo uputiti poziv na ponudu tri gospodarska subjekta ovisno o iznosu, a njihova preporuka je 

da se i na stranici županije objave ti pozivi kako bi bilo više potencijalnih ponuditelja. 

Prihvatili smo te preporuke, prva nije problem, a drugu ćemo izvršiti prema mogućnostima. 

Kontrolirali su i provedbu preporuka po bivšoj reviziji iz 2018.g. i tada smo imali preporuku 

uvođenja sustava lokalne riznice (ne zakonsku obavezu) i uveli smo ju iako Ministarstvo 

financija tek sada kreće sa pripremama i obavještava korisnike o novom proračunskom 

računovodstvu (od 1.1.2025.g.) te da treba uvesti lokalnu riznicu. To kod nas već jako dobro 

funkcionira i mislim da ni zdravstvo nije problem uvesti u lokalnu riznicu. Problem kod 

zdravstva je povremeno javljanje prijetnji ovrhama radi ostvarivanja prava zaposlenika, 



plaćanja lijekova, na što županija ne može utjecati. U slučaju jednog računa za sva plaćanja 

kad zdravstvena ustanova nema svoj račun, ovrha sjeda na jedinstveni račun! Ovrhe znaju biti 

velike i to bi nam otežalo poslovanje blokadom svih korisnika, a ne određene zdravstvene 

ustanove! Na održanoj prezentaciji bili smo prikazani kao primjer dobre prakse i rečeno nam 

je da zdravstvo ostavimo do daljnjeg dok nam oni ne jave što dalje. Druga preporuka po 

bivšoj reviziji bila je povrat sredstava (kreditiranje poljoprivrede) u državni proračun. Nalog 

je bio da postignemo sporazum sa Ministarstvom poljoprivrede što smo postigli, napravili 

terenski plan i vraćamo sredstva u skladu sa rokovima i iznosima. I dalje ćemo nastaviti 

ovako raditi na zadovoljstvo svih!  

NIKOLINA TOMIĆ -  KLUB  DP – HSU –  MOSTA – NEZAVISNI VIJEĆNICI – 

pozdravila je nazočne i slušatelje i istakla da je pitanje koje će postaviti vezano uz vremenske 

neprilike koje su nas pogodile proteklih dana. Kolike štete su pretrpljene na području Grada 

Virovitice i ostatka županije? Hoće li županija na neki način pomoći oštećenima i da li će 

proglasiti elementarnu nepogodu?  

BOJAN MIJOK – pozdravio je nazočne i slušatelje i istakao da je u proteklih mjesec 

dana bilo 3 vremenske neprilike (jaki vjetar, kiša i tuča) na području cijele županije. Do sada 

nije stigao niti jedan zahtjev za proglašenje elementarne nepogode. Komuniciramo sa 

općinskim povjerenstvima i svakog poljoprivrednika koji nam se javio smo uputili u njegovu 

općinu ili grad da ih upoznaju sa štetom na svom gospodarstvu. Općinska Povjerenstva nakon 

toga moraju izaći na teren i utvrditi ima li elemenata za proglašenje prirodne nepogode, te 

nam oni nakon toga donose zahtjev za proglašenje elementarne nepogode. Županija će 

pristupiti proglašenju prirodne nepogode nakon čega teku rokovi od 8, 30 i 50 dana. Županija 

surađuje i sa Ministarstvom poljoprivrede i zalažemo se za povrat protugradne obrane na 

područje svih 5 slavonskih županija bez obzira što DHMZ govori da nam to neće pomoći! 

Čim dobijemo zahtjev mi ćemo proglasiti elementarnu nepogodu!    

 NIKOLA DENGORICIJA – KLUB SDP-HSPD - pozdravio je nazočne i slušatelje i 

istakao da je na dnevnom redu današnje sjednice Izvješće o provedbi Plana gospodarenja 

otpadom. I prošli puta sam imao pitanje vezano za to. U državnom Planu gospodarenje 

otpadom jedinice lokalne samouprave trebale bi biti pridružene u CGO Šagulje koji se nalazi 

van naše županije. Daleko je i to će stvarati velike troškove u odlaganju otpada. U Planu piše 

da je podložan promjenama po potrebi, pa smatram da bi bilo jako dobro da pokušamo (putem 

župana i naših saborskih zastupnika) izvršiti pritisak prema ministarstvu da se ta odluka 

promijeni. Na stranicama Ministarstva zaštite okoliša mi nismo upisani pod CGO Šagulje. 

Možda je to i bolje jer imamo novu vlast koju trebamo zatražiti da nam ne radi takav trošak. 

Sve što napravimo za smanjenje CO2 otiska prosut ćemo u vjetar prevelikom potrošnjom 

goriva koje ćemo utrošiti odvozom našeg otpada do Šagulja! Piškornica nije puno savršenije 

rješenje, ali je ipak bolje. Bliža je, u ravnici je i nema li bolje varijante, onda je ona bolje 

rješenje. U Piškornici je i Koprivničko-križevačka županija i Bjelovarsko-bilogorska županija 

i radije bih da se vežemo sa zapadnim dijelom koji je napredniji, ali prvenstveno zbog manjeg 

troška! Na dnevnom redu je i Informacija o nezaposlenosti i zapošljavanju, pa me zanima 

koliko je stranih radnika na području VPŽ? Imamo li programe i što činimo za njihovo lakše 

uključivanje u naše društvo? Pridružio bih se čestitkama na dobrom vođenju financija! 

Županija nikada do sada nije imala tako veliki djelokrug kao danas i bezuvjetan nalaz je 

velika stvar! Čestitam timu gospođe Garaj! U zadnjih 10 godina koliko se bavim politikom, 

uspio sam pročitati neka izvješća Državne revizije koja nije blaga u svojim nastupima! U 

našem gradu dobili smo upute kako neke stvari rješavati no nismo se baš snašli i nastala je 

šteta za grad koja je iznosila najprije 17 milijuna, pa je ispalo da je to 38 milijuna, a u tužbi 

grada spram banaka to se vidi. Čak se indirektna šteta procjenjuje na 80 milijuna (dvorac je za 



te novce obnovljen!). Strašno je važno da se dobro vode financije pa još jednom na tome 

čestitam! 

 ZORICA HEGEDUŠIĆ – pozdravila je nazočne i slušatelje i naglasila da po važećem 

Planu gospodarenja otpadom RH za razdoblje od 2023.-2028.g. Virovitičko-podravska 

županija pripojena je u regionalni CGO Šagulje. Ono što ste naveli o stranicama Ministarstva, 

vjerojatno se radi o ažuriranju podataka. U planu rada regionalnog CGO Šagulje na web 

stranicama je vidljivo da su tamo uključene Brodsko-posavska, Požeško-slavonska, 

virovitičko-podravska županija, te dio Sisačko-moslavačke županije. Cjelokupni gabariti i 

koncept sustava gospodarenja otpadom zadani su na državnoj razini, a to ste i sami detektirali. 

Valja ukazati da svi čelnici gradova s područja VPŽ (posebno Grad Virovitica kao nositelj 

sustava), kao i čelnici komunalnih tvrtki kontinuirano prate situaciju, uključeni su u 

cjelokupnu problematiku i kod svake promjene će biti proaktivni i konstruktivni, vodeći se 

kao i do sada načelima zaštite života i zdravlja stanovništva i ekonomičnosti.  

 HRVOJE BELOBRK - pozdravio je nazočne i slušatelje i naglasio da je uvoz radne 

snage izuzetno aktualna tema, ne samo kod nas nego i u cijeloj Europi. HNB je prognozirao 

rast našeg BDP-a u ovoj godini na 3,3%, a računajte da svaki postotni poen rasta BDP-a prati 

0,7% novih radnih mjesta za koja ćemo morati naći radnu snagu! Stoga apelirajte na sve da se 

obrazuju i rade na sebi jer će mogućnosti biti stvarno velike. Ove godine smo od poslodavaca 

s područja VPŽ primili 481 zahtjev za uvoz radnika. Do sada je izdano 212 radnih dozvola. 

Imamo trenutno 93 pozitivna (odobrena) koji čekaju na dokumentaciju, negativno je 8, a u 

pripremi imamo 168 zahtjeva. Molim samo da uvažite činjenicu da se dozvolama za boravak 

stranaca i rad u Hrvatskoj bavi i Ministarstvo unutarnjih poslova. Postoji dio zanimanja koja 

su klasificirana kao deficitarna i mi ne dajemo mišljenje, tako da ni ne dolaze do nas. Po 

pitanju integracije tih radnika na području VPŽ od strane Zavoda za zapošljavanje se krenulo 

sa sufinanciranjem učenja hrvatskog jezika za strance. Po tome radi i Gospodarska komora i 

naši poslodavci mogu koristiti njihove usluge. Škola u Pitomači će krenuti uskoro (od jeseni) 

sa uvođenjem tih usluga. Velik je pritisak Udruge poslodavaca da do okončanja sezone to 

ostane ovako, a onda će to biti zakonska obaveza. Bit će puno veća kontrola ulazaka radne 

snage, morat će dokazati stručnu spremu, kontrolirat će se njihov smještaj, no to će nas 

dočekati u rujnu. Konkretno imamo 481 zahtjev i računajte da se to neće zaustaviti dok ne 

prođe turistička sezona, pa onda poljoprivredna sezona. Drugog rješenja nema. Prevladavaju 

radnici iz Nepala, Republike Srbije i bližih zemalja, pa onda iz Indije itd. 

 DINKO BEGOVIĆ – iscrpili smo pitanja po klubovima, a za pojedinačna pitanja 

prijavila se gospođa Sanja Kirin. 

 SANJA KIRIN – imam pitanje za g. Mijoka. VPŽ je i ove godine provodila mjeru 

subvencije kamate na kreditiranje proljetne i jesenske sjetve, zanima me koliki je bio interes 

za tu mjeru? Drugo pitanje je za dr. Venusa i Zavod za javno zdravstvo. U RH kao i u 

zemljama u okruženju, ponovo su se pojavili slučajevi ospica. Kolika je opasnost da se pojave 

i na našem području, odnosno kolika je procijepljenost protiv ospica na području VPŽ?  

 BOJAN MIJOK – interes naših poljoprivrednika bio je najveći do sada. Mjeru 

provodimo nekoliko godina i krenuli smo sa 4 prijave, došli na 8, pa 26, a ove godine čak ih 

je 68! To je nadmašilo sva naša očekivanja i govori nam koliko je ta mjera potrebna! Na 

tržištu je turbulentno stanje i cijene repromaterijala variraju te je ovo konkurentska prednost s 

kojom poljoprivrednici mogu smanjiti troškove. Surađujemo sa Zagrebačkom bankom, Erste 

bankom, OTP bankom i Slatinskom bankom, a na zahtjev naših poljoprivrednika ove godine 

se prijavila i PBZ. Županija sufinancira kamatu od 4% što u nekim bankama ispadne 0%, a u 

nekim do 1%. Najniži iznos kredita koji poljoprivrednik može ostvariti je 3000 €, maksimalni 



65000 €. Rok otplate je do 12 mjeseci, a kredit je namjenski (isključivo za repromaterijal – 

sjeme, jednogodišnje presadnice, zaštitna sredstva, gnojivo..). Pozivam poljoprivrednike da 

prate stranice naše županije jer ćemo i u idućim godinama raspisivati ovu mjeru koja se 

pokazala kao jako dobra. Ove godine izdvojili smo nešto više od 80000 €. Provodimo i mjeru 

Program potpora u poljoprivredi, sufinanciramo kamate na kreditne linije „Žene i mladi 

početnici“, dajemo potpore tradicijskim obrtima, mikro i malim poduzetnicima koji se bave 

proizvodnjom i preradom… Sve mjere su dobro iskorištene, te na razini godine izdvajamo 

preko 500000 € i poduzetnici ih svake godine traže sve više! To donosi nova zapošljavanja i 

rast njihovih prihoda, a to našu županiju gura naprijed! 

 DR. MIROSLAV VENUS – pozdravio je nazočne i slušatelje i zahvalio na pitanju jer 

smatra da je prevencija zapostavljena, a treba biti puno značajniji segment zdravstva. Postotak 

procijepljenosti na području naše županije je dobar. Stručnjaci kažu da je potrebno barem 

95% procijepljenosti, a cijepljenje protiv ospica (tzv. MPR cjepivo) primjenjuje se u drugoj 

godini života i prilikom upisa u 1. razred OŠ. Za prvu dozu kod nas je procijepljenost 97%, a 

kod druge oko 94%. U odnosu na puno drugih županija u RH mi imamo jako dobru 

procijepljenost i to je jedan od razloga zbog čega možemo biti optimistični i reći da u slučaju 

pojave ospica (a uvijek se mogu pojaviti) njihovo širenje će se onemogućiti ili jako otežati. U 

sredinama s nižom procijepljenošću veća je šansa da dođe do veće epidemije. Preporuka je da 

se cijepljenje djece ne odgađa, da ono bude na vrijeme i dalje u visokim postocima. Tko 

putuje, posebno u područja gdje se zna za epidemiju ospica (a to su i zapadnoeuropske 

zemlje) treba biti oprezan i provjeriti svoj cjepni status, napraviti serološko testiranje ili 

docjepljivanje. U slučaju pojave bilo kakvih simptoma prilikom povratka bitno je da se osoba 

izolira i telefonom naruči svojem liječniku, da se bolest (ako je osoba pozitivna) ne proširi.  

    Budući da više nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjednik je odredio pauzu od 15 

minuta nakon koje se nastavilo s radom po utvrđenom dnevnom redu. 

 

Ad.1. Razmatranje Izvješća Mandatne komisije o prestanku obnašanja dužnosti 

vijećnika Županijske skupštine stavljanjem mandata u mirovanje i početku  

obnašanja dužnosti zamjenika vijećnika Županijske skupštine 

 

 Vijećnik Mate Vukušić stavio je svoj mandat vijećnika u mirovanje pisanim  

podneskom upućenog predsjedniku Skupštine, te su se stekli uvjeti da mu sukladno 

odredbama članka 79.st.7.. i 8. Zakona o lokalnim izborima prestane  dužnost vijećnika ove 

Županijske skupštine. 

Istodobno  za njegova zamjenika određena je  ANICA MILOSAVLJEVIĆ neizabrani  

kandidat se liste SDP-HSPD. 

 

Navedene činjenice Mandatna komisija utvrdila je u svom Izvješću i predlaže 

temeljem zahtjeva da se mandat Mate Vukušića stavi u mirovanje, a da istovremeno 

verificiramo mandat njegove zamjenice gospođe Anice Milosavljević. 

(Na sjednicu su pristigla 3 vijećnika, tako da je sjednici sada nazočno ukupno 24 vijećnika, 

op.a.). 

 

 Uslijedilo je izjašnjavanje te je jednoglasno sa 24 glasa za, bez glasova protiv i bez 

suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

 



z a k l j u č a k 

 

 Prihvaća se Izvješće Mandatne komisije o podnesenom zahtjevu Mate Vukušića za 

stavljanje u mirovanje mandata vijećnika i određivanju vijećnika koji će obavljati dužnost 

zamjenika vijećnika. 

 

 

Predsjednik je Mati Vukušiću zahvalio na radu u ovoj Skupštini i čestitao na 

saborskom mandatu, a gospođi Anici Milosavljević poželio dobrodošlicu među redove 

vijećnika Županijske skupštine, te ju pozivao na davanje prisege. Izgovaranjem riječi 

PRISEŽEM i potpisom teksta iste, prisega je dana. 

   

 

 

Ad.2.) Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Županijske skupštine  

Zapisnik sa 12. sjednice objavljen je na web stranici županije u materijalima za 

sjednicu. Predsjednik je upitao ima li primjedbi na isti? Budući da nije bilo primjedbi 

uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno (sa 24 glasa za, bez glasova protiv i bez 

suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

z a k l j u č a k 

Usvaja se zapisnik sa  12. sjednice  Županijske skupštine. 

 

Ad.3.) Razmatranje prijedloga Odluke o izmjenama Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika u upravnim tijelima Virovitičko-

podravske županije 

 Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za poslove župana i opću upravu, a predlagač župan.  

 

O istom je otvorena rasprava.  

  

 Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 20 glasova za, 

bez glasova protiv i sa 4 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

 

z a k l j u č a k 

 

 Donosi se Odluka o izmjenama Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika u upravnim tijelima Virovitičko-podravske županije. 

  

 

 

 

Ad.4.) Razmatranje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2023. godinu 



Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za javne financije, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio i 

matični Odbor za financije i proračun. 

 

O istom je otvorena rasprava.  

 

 Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 20 glasova za, 

bez glasova protiv i sa 4 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Usvaja se Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Virovitičko-podravske 

županije za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.5.) Razmatranje prijedloga Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna 

Virovitičko-podravske županije u 2023. godini 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za javne financije, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio i 

matični Odbor za financije i proračun. 

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Kako se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 20 glasova za, 

bez glasova protiv i sa 4 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Usvaja se prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata Proračuna Virovitičko-

podravske županije u 2023. godinu.  

 

 

 

Ad.6.) Razmatranje prijedloga 1. Izmjena i dopuna Proračuna Virovitičko-

podravske županije za 2024. godinu sa projekcijama za 2025. i 2026. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za javne financije, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio i 

matični Odbor za financije i proračun. Uvodno obrazloženje dat će pročelnica Službe za javne 

financije gospođa Ankica Garaj. 

 

ANKICA GARAJ – pozdravila je nazočne i istakla da je prvotno planirani proračun 

bio 74.770.000,00 €. Izmjenama i dopunama povećavamo ga na 86.880.000 €. Bolnica od 1. 

siječnja više nije u ovom proračunu pa je smanjenje zato znatno. Od  86.880.000,00 € na 

samu županiju odlazi oko 30 milijuna odnosno 35% proračuna, a na proračunske korisnike 

odlazi oko 56.700.000,00 € što je 65% proračuna. U proračun smo uključili rezultat 

poslovanja koji je (vidjeli ste iz prethodne točke) minus 306.262,41€. Naši izvorni prihodi 



ostvaruju se znatno bolje promatrajući nekoliko zadnjih godina. Opći prihodi i primici veći su 

za oko 30%. Povećali smo prihode od pomoći. Potraživanja smo imali oko 3,5 mln €, pomoći 

i dalje kasne, no ipak dođu i dobro je kad god dođu jer premošćujemo jaz drugim sredstvima 

dok ne dođu pomoći po projektima. Dugo očekivanu pomoć od sustava navodnjavanja 

Kapinci-Vaška sjela je prije nekoliko dana u visini 2 mln eura, no sustav je već u funkciji. 

Proračunski korisnici OŠ povećavaju se na 2 mln eura, SŠ također za oko 2 mln eura, 

zdravstvene ustanove sa 16 na 19 mln eura i ostali korisnici za nekih 500.000,00 eura. U 

Službi za pravne poslove i lokalnu samoupravu imamo nove poslove – upravljanje državnom 

imovinom čime dobivamo 20% u prihodima, no morali smo predvidjeti i rashode za izradu 

procjembenih elaborata i provedbu postupaka (42.000,00 €). Vijeće SNM povećalo je vlastite 

izvorne prihode sa 8.400,00  na 20.000,00 eura. U Službi za poslove župana i opće poslove je 

povećanje sa 227.000,00 € na 260.000,00 €. Stvari se nakon korone polako vraćaju u normalu 

i održavaju se razne sportske aktivnosti (umirovljenici) koje zahtijevaju i dodatna sredstva. U 

Službi za javne financije je povećanje sa 4.800.000,00 na 5 mln €. Od 1. siječnja 2025.g. 

prelazimo na novo računovodstvo pa ćemo plaću za prosinac morati proknjižiti kao trošak 

2024.g. U ovom proračunu je 13 plaća i osigurali smo sredstva da ne budemo u minusu. U 

UO za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko-pravne poslove je povećanje na Zavodu za 

prostorno uređenje i na Javnoj ustanovi. UO za obrazovanje, kulturu i sport sa 39 mln ima 

povećanje na gotovo 45 mln €. Povećana su sredstva za sport, u dijelu koji se odnosi na ŠSZ 

uključena su i sredstva koja se odnose na stipendije sportašima. Decentralizirana sredstva za 

OŠ i SŠ usklađene su sa odlukama o minimalnim standardima i prenesenim sredstvima iz 

prethodne godine. Značajnije ulaganje je u cjelodnevnu nastavu (oko 1.270.000,00 €), a 

nabavu će provoditi županija. Kod SŠ imamo kapitalna ulaganja koja je pročelnica objasnila. 

U zdravstvu imamo novi projekt – plan socijalnih usluga, a sa započetim programima i 

aktivnostima se nastavlja. Decentralizirana sredstva su povećana za 500.000,00 € što su 

zdravstvene ustanove rasporedile prema svojim prioritetima. U UO za gospodarstvo i 

poljoprivredu je povećanje za oko 2.300.000,00  € zbog velike zainteresiranosti za subvenciju 

proljetne i jesenske sjetve, natječaje za poticanje razvoja poduzetništva i obrtništva, razne 

programe u poljoprivredi. Povećana su i sredstva za Turističku zajednicu zbog natječaja za 

ulaganje u smještajne kapacitete. Usklađeni su sustavi navodnjavanja. Još nije završen projekt 

razvoja širokopojasnog interneta. To su osnovne značajke ovog rebalansa, tu sam ako imate 

pitanja.     

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 24 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donose se 1. Izmjene i dopune Proračuna Virovitičko-podravske županije za 

2024. godinu sa projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

 

 

 

Ad.7.) Razmatranje Izvješća Državne revizije o obavljenoj financijskoj reviziji 

Proračuna Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu   

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj izrade je 

Služba za javne financije, a predlagač župan. Prijedlog je razmotrio i prihvatio i matični 



Odbor za financije i proračun. Predsjednik je čestitao županu i Službi za javne financije, kao 

i svim upravnim tijelima županije, na  bezuvjetnom mišljenju Državne revizije.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno (sa 

24 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće Državne revizije o obavljenoj financijskoj reviziji Proračuna 

Virovitičko-podravske županije za 2022. godinu.    

  

 

 

 

Ad.8.) Razmatranje I. Izmjena i dopuna Financijskog plana Županijske uprave 

za ceste Virovitičko-podravske županije za 2024. godinu 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i  predlagač je Županijska uprava za ceste.  

 

 O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te jednoglasno (sa 

24 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Daje se suglasnost na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Županijske uprave 

za ceste Virovitičko-podravske županije za 2024. godinu. 

 

 

 

Ad.9.) Razmatranje Izvješća o radu župana Virovitičko-podravske županije za 

razdoblje 1.7. – 31.12.2023. godine 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu, a predlagač 

je župan.  

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

(sa 24 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu župana Virovitičko-podravske županije za razdoblje 

1.7. – 31.12.2023. godine. 



Ad.10.) Razmatranje Izvješća o radu i Godišnjeg izvještaja o izvršenju 

Financijskog plana Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije 

za 2023. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Županijska uprava za ceste. 

 

O istom je otvorena rasprava.  

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

(sa 24 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o radu i Godišnji izvještaj o izvršenju Financijskog plana 

Županijske uprave za ceste Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.11.) Razmatranje Godišnjeg izvješća o radu Kazališta Virovitica za 2023. godinu 

 

  Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Kazalište Virovitice, a Izvješće je prihvatio i matični Odbor za društvene 

djelatnosti. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

(sa 24 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova) donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Godišnje izvješće o radu Kazališta Virovitica za 2023. godinu. 

 

 

 

 

Ad.12.) Razmatranje Izvješća o radu prema Programu javnih potreba Sportske 

zajednice Virovitičko-podravske županije u 2023. godini 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Sportska zajednica Virovitičko-podravske županije.   

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 24 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih 

glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 



Prihvaća se Izvješće o radu prema Programu javnih potreba Sportske zajednice 

Virovitičko-podravske županije u 2023. godini. 

 

 

 

 

Ad.13.) Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-

podravske županije za 2023. godinu  

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Zavod za hitnu medicinu.   

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 24 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske 

županije za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.14.) Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije za  2023. godinu 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Dom zdravlja Virovitičko-podravske županije. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 24 glasova za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije za  2023. godinu. 

 

 

 

Ad.15.) Razmatranje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice 

Virovitica za 2023. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Opća bolnica Virovitica. 

 



O istom je otvorena rasprava. (Sjednicu je napustila Matea Malenjak, pa je nazočno 23 

vijećnika, op.a.). 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 19 glasova 

za, bez glasova protiv i sa 4 suzdržana glasa donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice Virovitica za 

2023.g. 

  

 

Ad.16.) Razmatranje Izvješća o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok 

Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Zavod za javno zdravstvo Sveti Rok.   

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 23 glasa 

za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 Prihvaća se Izvješće o radu Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-

podravske županije za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.17.) Razmatranje Izvješća o stanju sigurnosti na području Policijske uprave 

Virovitičko-podravske za 2023. godinu 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Policijska uprava Virovitičko-podravska.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je sa 23 glasa 

za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o stanju sigurnosti na području Policijske uprave 

Virovitičko-podravske za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.18.) Razmatranje Izvješća o izvršenju Godišnjeg programa rada za 2023. 

godinu sa Financijskim izvješćem, izvješćem o radu Turističkog vijeća i 



Izvješćem o radu direktorice i stručne službe Turističke zajednice Virovitičko-

podravske županije 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Turistička zajednica Virovitičko-podravske županije. 

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o izvršenju Godišnjeg programa rada za 2023. godinu sa 

Financijskim izvješćem, izvješćem o radu Turističkog vijeća i Izvješćem o radu 

direktorice i stručne službe Turističke zajednice Virovitičko-podravske županije. 
 

 

 

Ad.19.) Razmatranje Godišnjeg Izvješća o radu VIDRE Agencije za regionalni 

razvoj Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade i predlagač je Razvojna agencija Vidra. 

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Godišnje Izvješće o radu VIDRE Agencije za regionalni razvoj 

Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu. 

 

 

Ad.20.) Razmatranje Izvješća o stanju zaštite od požara na području Virovitičko-

podravske županije u 2023. godini 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 



Prihvaća se Izvješće o stanju zaštite od požara na području Virovitičko-

podravske županije u 2023. godini. 

 

 

Ad.21). Razmatranje Izvješća o provedbi Godišnjeg provedbenog plana 

unaprjeđenja zaštite od požara za područje Virovitičko-podravske županije u 

2023. godini 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za gospodarstvo i poljoprivredu.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prihvaća se Izvješće o provedbi Godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja 

zaštite od požara za područje Virovitičko-podravske županije u 2023. godini. 

 

Ad.22). Razmatranje Informacije o nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Virovitičko-podravske županije u 2023. godini  

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Područna služba Hrvatskog zavoda za zapošljavanje.  

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

Prima se na znanje Informacija o nezaposlenosti i zapošljavanju na području 

Virovitičko-podravske županije u 2023. godini. 

 

 

Ad.23.) Razmatranje Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom 

Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Služba za pravne poslove i lokalnu samoupravu, a predlagač župan. 

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 



Prihvaća se Izvješće o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom 

Virovitičko-podravske županije za 2023. godinu. 

 

 

 

Ad.24.) Razmatranje prijedloga Zaključka o produljenju važenja Programa 

zaštite zraka, ozonskog sloja, ublažavanje klimatskih promjena i prilagodbe 

klimatskim promjenama u Virovitičko-podravskoj županiji za razdoblje 2017. – 

2022. godine 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko-pravne poslove, a predlagač 

župan. Zaključak je razmotrio i prihvatio i matični Odbor za prostorno uređenje, komunalne 

djelatnosti i zaštitu okoliša. 
 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

 

z a k l j u č a k 

 Produljuje se važenje Programa zaštite zraka, ozonskog sloja, ublažavanje 

klimatskih promjena i prilagodbe klimatskim promjenama u Virovitičko-podravskoj 

županiji za razdoblje 2017. – 2022. godine („Službeni glasnik“ Virovitičko-podravske 

županije br. 8/17. i 10/22.) do donošenja novog Programa. 

 

Ad.25.) Razmatranje prijedloga Odluke o izradi Programa zaštite zraka i 

Programa ublažavanja klimatskih promjena, prilagodbe klimatskim 

promjenama i zaštite ozonskog sloja za područje Virovitičko-podravske županije 

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko-pravne poslove, a predlagač 

župan. Zaključak je razmotrio i prihvatio i matični Odbor za prostorno uređenje, komunalne 

djelatnosti i zaštitu okoliša. 

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Donosi se Odluka o izradi Programa zaštite zraka i Programa ublažavanja 

klimatskih promjena, prilagodbe klimatskim promjenama i zaštite ozonskog sloja za 

područje Virovitičko-podravske županije. 

 

 



Ad.26.) Razmatranje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom za 

područje Virovitičko-podravske županije u 2023. godini 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za graditeljstvo, zaštitu okoliša i imovinsko-pravne poslove, a predlagač 

župan. Zaključak je razmotrio i prihvatio i matični Odbor za prostorno uređenje, komunalne 

djelatnosti i zaštitu okoliša. 
 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Prihvaća se Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom za područje 

Virovitičko-podravske županije u 2023. godini. 

 

 

Ad.27). Razmatranje prijedloga Odluke o proširenju djelatnosti Doma zdravlja 

Virovitičko-podravske županije 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Zaključak je 

razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti. 
 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o proširenju djelatnosti Doma zdravlja Virovitičko-podravske 

županije. 

 

Ad.28.) Razmatranje prijedloga Odluke o izmjeni Odluke o proširenju 

djelatnosti Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Zaključak je 

razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti. 
 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 



z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o izmjeni Odluke o proširenju djelatnosti Zavoda za javno 

zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

Ad.29.) Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o 

izmjenama i dopunama Statuta Zavoda za javno zdravstvo Sveti Rok 

Virovitičko-podravske županije  

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Zaključak je 

razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti. 

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

  

Daje se suglasnost na Odluku o donošenju Izmjena i dopuna  Statuta Zavoda za 

javno zdravstvo Sveti Rok Virovitičko-podravske županije KLASA: 990-10/24-2/22, 

Urbroj: 2189-47-9/57-24-1 koju je donijelo Upravno vijeće na svojoj 38. sjednici 

održanoj 27. svibnja 2024. godine. 

 

 

 

Ad.30.) Razmatranje prijedloga Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku 

Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Virovitičko-podravske županije za 

nabavu i zaključivanje ugovora o javnoj nabavi specijaliziranih vozila za 

izvanbolničku hitnu medicinsku pomoć i nabavu pet vozila za sanitetski prijevoz   

 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Zaključak je 

razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti. 
 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

 Daje se suglasnost na Odluku Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu 

Virovitičko-podravske županije za nabavu i zaključivanje ugovora o javnoj nabavi 

specijaliziranih vozila za izvanbolničku hitnu medicinsku pomoć i nabavu pet vozila za 

sanitetski prijevoz ukupne vrijednosti ugovora od 422.500,00 € s PDV-om. 



Ugovor o nabavi zaključit će ravnateljica Zavoda i CIB Commerce d.o.o., Sveti 

Ivan 1, Buzet, OIB: 92337630976 kao jedini ponuditelj u postupku javne nabave.    

 

 

 

Ad.31.) Razmatranje prijedloga Odluke o imenovanju doktora medicine  

odnosno drugih zdravstvenih radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti 

osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove na području Virovitičko-podravske županije  

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Upravni odjel za zdravstvo, branitelje i socijalnu skrb, a predlagač Župan. Zaključak je 

razmotrio i prihvatio i matični Odbor za društvene djelatnosti. 

 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o imenovanju doktora medicine, odnosno drugih zdravstvenih 

radnika koji utvrđuju nastup smrti i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvene ustanove na 

području Virovitičko-podravske županije. 

 

Ad. 32.) Razmatranje prijedloga Odluke o dodjeli javnih priznanja Virovitičko-

podravske županije 

Materijal je objavljen na web stranici županije u materijalima za sjednicu. Nositelj 

izrade je Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja Virovitičko-podravske županije. 

O istom je otvorena rasprava. 

 

Budući da se za raspravu nije nitko javio uslijedilo je izjašnjavanje, te je jednoglasno 

sa 23 glasa za, bez glasova protiv i bez suzdržanih glasova donesen sljedeći 

 

z a k l j u č a k 

 

Donosi se Odluka o dodjeli javnih priznanja Virovitičko-podravske županije. 

 

 

 

Time je iscrpljen dnevni red sjednice pa ju predsjednik Skupštine u 11,50 sati 

zaključuje.  

 

 

   

ZAPISNIČARKA    PROČLENIK            PREDSJEDNIK 

Jadranka  Miholović                 Ivan Horvat, dipl. iur.                Dinko Begović, dipl. inf. 


